
Besluitenlijst Commissievergadering Bestuur en middelen
Datum 29-01-2020
Tijd 19:30 - 21:30
Locatie Raadzaal
Voorzitter de heer L. Linssen
Leden commissie 
bestuur en 
middelen

SV:      
RO:      
CDA:    
D66: 
VVD:
PAL:  
LS:      

M. Graef, R. Coolen, S. van de Haterd
G. Teeuwen, C. Wetemans 
M. Schreurs, vacature
J. van Beek      
J. Vissers
H. Meewis
R. Verheul

Afwezigheid / 
vervanging

De heer Hermans (RO) vervandt de heer Wetemans
De vacature bij het CDA is nog niet ingevuld.

Aanwezige 
portefeuillehouders

Mw. D. Schmalschläger, de heer P. Verlinden

Overige aanwezige 
raadsleden/commissie
leden

Geen

Ambtelijke 
ondersteuning

Leon Jeurninck, Eric Lucasssen, Eric Janssen, Iris 
Hoogervorst, Toon Bosmans, Patricia Handels, Steve 
van Ham, Hanny Thissen, Ivo Breuer, Carmen 
Geraads en Ingrid Kuijpers

Deelname derden J. Roijmans, directeur veilgheidsregio Limburg Noord;
R. Faber, chef Basisteam politie Weert, Nederweert 
en  Leudal;
E. Kalnenek, accountant

Insprekers Geen
Publieke tribune  2 personen
Pers Maikel Suilen (De Limburger)
Commissiegriffier J. Lommen
1 Opening

De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur, heet iedereen van harte 
welkom en maakt melding van de afwezigheid en de vervanging zoals 
hierboven aangegeven.

2 Vaststellen agenda
De agenda wordt conform het voorliggende concept vastgesteld.

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
Het verslag van de vergadering van de commissie van 27 november 2019 
wordt conform voorliggend concept vastgesteld.

4 Spreekrecht niet-commissieleden
Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt.

5 Presentatie en thema's
5.a De heer J. Roijmans Directeur VRLN beleidsplan veiligheidsregio 

(inclusief Raadsvoorstel tot indienen zienswijzen)
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om het raadsvoorstel 
in de raadsvergadering van 11 februari 2020 te bespreken.
De heer Roijmans geeft in het kort een inleiding over de hoofdlijnen van het 
beleidsplan van de veiligheidsregio Limburg Noord (VRLN), en gaat daarbij 
kort in pop de crisisbeheersing, de brandweer, de GGD en de wet 
veiligheidsregio’s, die dit najaar wordt herzien.
Op dit moment is een belangrijk punt van aandacht de deeltijdregeling 
brandweer. Om de brandweertaken allemaal uit te kunnen voeren zijn de 
vrijwilligers hard nodig. Om ze echter allemaal in loondienst te 
houden/nemen, is een onbetaalbare taak. Daarom wordt nu landelijk 
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gedacht om te kijken op welke wijze de vrijwilligers toch goed (en 
gemotiveerd) in te kunnen zetten, voor alle basistaken. 
De GGD heeft van de inspectie bericht gehad dat er meer gedaan moet 
worden aan contactmomenten met adolescenten (16- en 17 jarigen). 
Hieraan gaat de VRLN werken  de komende tijd. 
Mw. Teeuwen pleit al enkele jaren voor rechtstreekse doorsluizing van de 
rijksgelden naar de gemeenten, voor wat betreft de veiligheidstak. 
Landelijk zijn hier echter geen plannen voor. 
De parameters die gebruikt worden voor de toekenning van de rijksgelden 
worden herzien. Hierover zal meer bekend worden in de meicirculaire. Ook 
de financiering van de gelden voor de GGD zullen (na evaluatie) worden 
aangepast. Het debat hierover moet nog gevoerd worden. 
In de jaarrekening 2019 moet tot uitdrukking komen welk bedrag per 
inwoner naar de gemeente gaat, per onderdeel (Crisis, GGD, Brandweer).
Op dit moment is de VRLN al bezig met de jaarrekening en de heer 
Roijmans weet niet of dit zo expliciet is benoemd. Mocht dit echter 
onvoldoende tot uitdrukking komen in de jaarcijfers, dan is hij gaarne 
bereid een overzicht te verstrekken.     

5.b Accountant E. Kalnenek met bevindingen interim controle 
jaarrekening
De heer Kalnenek licht het verslag van bevindingen van de interim controle 
toe. Er zijn geen aparte speerpunten benoemd. De heer Schreurs herhaalt 
de wens van het CDA over de controle van de cijfers Samen Zorgen Huis. 
Dit blijft echter een zaak voor de Stichting SZH zelf. De heer Hermans 
vraag om een uitvoerigere toelichting ten aanzien van de CJG 
doorverwijzingen. Het gaat dan om de rechtmatigheidscontrole, ook naar 
de toekomst toe. 
Het team financiën krijgt de complimenten van de commissie voor de 
duidelijke documenten (begroting, rekening, tussentijdse rapportages), en 
de gerealiseerde verbeteringen.

6 Raadsvoorstellen
6.a Raadsvoorstel voor indienen zienswijze concept beleidsplan Politie 

Limburg 2020 – 2023
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
raadsvergadering van 11 februari 2020 conform het raadsvoorstel te 
besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen 
kunnen.
De heer van de Haterd vraagt wat er aan bestrijding cybercrime gedaan 
wordt, mede gelet op de gebeurtenissen bij de Universiteit Maastricht. Mw. 
Faber antwoordt dat er een speciaal team voor dit onderdeel is, wat zich 
ook gaat richten op externe voorlichting, ook zeker richting ouderen.
De heer Hermans vraagt naar de effectieve inzet van de politie (op straat 
t.o.v. administratieve bezigheden). De medewerkers hebben een effectieve 
inzetbaarheid van 70%, wat landelijk gezien hoog is.
Er worden geen verkeerscontroles gehouden, maar er wordt gewerkt vanuit 
problemen. Dus als er specifieke problemen op een bepaalde weg zijn, 
wordt gecontroleerd. Dit gebeurt overigens ook gedurende de reguliere 
werkzaamheden door de wijkagenten. Daarnaast kunnen altijd meters 
geplaatst worden, en infrastructurele maatregelen genomen worden door 
de gemeente om de snelheid te beperken. Op een vraag van de heer 
Meewis (PAL) naar het mobiele politiebureau wordt geantwoord door Mw 
Faber dat het mobiele politiebureau, (de wijkbus)  een succes is. De 
wijkagenten zijn er tevreden over. Publicatie van standplaatsen (tijd en 
plaats) vindt door de wijkagenten plaats middels de sociale media.
De politiemensen zijn zeer tevreden over de huisvesting binnen het 
gemeentehuis in Heythuysen. Hierdoor zijn de lijnen met de ambtenaren 
kort. Wat er met het voormalige politiebureau in Heythuysen gaat gebeuren 
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is op dit moment nog onbekend. De verwachting is dat dit gebouw, waar nu 
de vreemdelingendienst in gevestigd is, over 4 a 5 jaar verkocht zal 
worden. De vreemdelingendienst zal dan op termijn naar het bureau in 
Venlo gaan. 
Er is 24/7 een politieauto voor Leudal beschikbaar. Bij incidenten zal een 
auto vanuit Weert of Roermond kunnen bijspringen. 

6.b Raadsvoorstel tot instellen reserve verkoop pilotlocaties 
gemeentelijk vastgoed
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om het raadsvoorstel 
in de raadsvergadering van 11 februari 2020 te bespreken.
De commissie is verheugd met het voorstel, en wil dat de uitvoering 
hiervan zo spoedig mogelijk ter hand genomen wordt. 
Op een vraag van de heer Meewis (PAL) naar het pand Bruggerhof wordt 
geantwoord dat dit weliswaar geen beste staat van onderhoud heeft, maar 
er zijn toch gegadigden. De heer Meewis wenst bespreking van het 
voorstel. Mw. Teeuwen wil tijdens de raadsvergadering nog een statement 
maken ten aanzien van financiering en dekking van bij de bouw van het 
nieuwe gemeentehuis ingezette dekkingsmiddelen, en naar de vele fouten 
die gemaakt zijn door voormalige gemeenten, wat betreft grondzaken, 
vastgoed ed.

6.c Raadsvoorstel tot toevoegingen aan lijst begrotingssubsidies
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
raadsvergadering van 11 februari 2020 conform het raadsvoorstel te 
besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen 
kunnen.
Er zijn geen vragen /opmerkingen tijdens de behandeling in de commissie

6.d Wijziging Gemeenschappelijke regeling BsGW
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
raadsvergadering van 11 februari 2020 conform het raadsvoorstel te 
besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen 
kunnen.
Er zijn geen vragen /opmerkingen tijdens de behandeling in de commissie

6.e Vaststellen eerste wijziging tarieventabel 2020 bijhorend bij de 
legesverordening
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
raadsvergadering van 11 februari 2020 conform het raadsvoorstel te 
besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen 
kunnen.
De heer Graef heeft nog een vraag ten aanzien van het verschil in kosten 
voor de verschillende tracés. Dit heeft te maken met meer kosten die men 
moet maken bij de controle en uitvoering van de werkzaamheden. 
Het betreft een nieuw element in de tarieventabel, en daarom is er geen 
vergelijkend bedrag opgenomen.

6.f Wijziging gemeenschappelijke regeling Omnibuzz
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
raadsvergadering van 11 februari 2020 conform het raadsvoorstel te 
besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen 
kunnen.
Er zijn geen vragen /opmerkingen tijdens de behandeling in de commissie

7 Vanuit de raad ingekomen stukken
Er zijn geen brieven doorgezonden voor deze vergadering.

8 Aan de commissie gerichte stukken
8.a Bespreken brief college  over inrichten klankbordgroep en  

auditcomité
De CDA fractie bij monde van de heer Schreurs steunt de reactie van de 
griffier, evenals de heer Meewis van de fractie PAL en de heer Verheul van 
LS. De fractie Ronduit Open is verdeeld. Mw. Teeuwen is voorstander van 
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een auditcomité en de heer Hermans is faliekant tegen.
De heer Graef (SV) merkt op dat hij het zou toejuichen als er weer wat 
verdiepingscursussen zouden komen voor raads- en commissieleden ten 
aanzien van  financiën. Hij wil verder graag een reactie van het college op 
de brief van de griffier. 
Dit onderwerp zal tevens worden geagendeerd voor de vergadering van het 
presidium op 4 februari aanstaande, met medeneming van hier gedeelde 
argumenten. 
Over de klankbordgroep samenspel is in de commissie nog niet gesproken.

9 Stand van Zaken organisatieontwikkeling
Er is een memo bij de stukken gevoegd. Op 4 maart zal een uitgebreide 
presentatie worden gegeven over het onderwerp dienstsverlening in brede 
zin.

10 Langetermijnkalender
Er zijn geen opmerkingen ten aanzien van de kalender.

11 Openstaande actiepunten
Er zijn geen openstaande actiepunten.

12 Mededelingen en Rondvraag
Er zijn geen mededelingen. 
De heer Meewis (PAL) vfraagt naar de stand van zaken met betrekking tot 
de vervulling van de vacature van de Gemeentesecretaris. De 
burgemeester antwoordt dat bij de eerste ronde geen geschikte kandidaten 
waren, en er thans met een bureau gezocht wordt naar nieuwe kandidaten. 
Een presentatie van een lijst met mogelijke kandidaten zal op 11 maart 
besproken worden met de daarvoor ingestelde werkgroep, waarna een  
nieuwe ronde met gesprekken kan plaatsvinden. 

13 Sluiting
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de 
vergadering om  21:30 uur. De volgende vergadering is gepland op 
maandag 4 maart 2020.


